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Številka: 032-2/2023-9 
ZAPISNIK 

 
8. seje Občinskega sveta občine Rogašovci, ki je bila v četrtek, 21. 12. 2023 ob 18.00 uri v Fikšincih in 
jo je vodil župan Rihard Peurača. 
 
Prisotni:  
- župan občine Rihard Peurača, 
- člani občinskega sveta: Andrej Kisilak, Andreja Koller, Danijela Kolar, Alen Schwarz, Drago Bertalanič, 
Jožef Mencigar,  Karel Horvat,  Milan Frčko, Slavko Barbarič, Suzana Bokan, Frančišek Kranjec, 
- odsoten: Darko Felkar - neopravičeno, Jožica Fukaš, Martin Ficko, Agata Recek - opravičeno 
- ostali prisotni- vabljeni: Andreja Šinko Gider, predsednica Nadzornega odbora OR 
- ostali prisotni – občinska uprava: Marija Saje, direktorica OU,   Simona Janič,  strok. sod. VI, Dragica 
Tomović, finančnik II 
- predstavnica medijev: Damjana Nemeš, Podjetje za informiranje 
 
DNEVNI RED 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 7. seje Občinskega sveta Občine Rogašovci. 
4. Predlog Odloka o proračunu Občine Rogašovci za leto 2024 in potrditev Sklepa o 

javni razpravi o predlogu proračuna Občine Rogašovci za leto 2024. 
5. Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Rogašovci. 
6. Odlok o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo v 

Občini Rogašovci. 
7. Končno poročilo Nadzornega odbora Občine Rogašovci za leto 2022. 
8. Pobude in vprašanja.  
9. Razno. 

 
 

Tč. 1 – Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Župan je pozdravil vse navzoče in ugotovil, da je občinski svet sklepčen (prisotnih 11 članov občinskega 
sveta).  
 
Tč. 2 – Obravnava in potrditev dnevnega reda 
 
Člani občinskega sveta so se s predlaganim dnevnim redom strinjali, zato je župan dal na glasovanje 
 

S K L E P  št. 62 
 
Potrdi se dnevni red 8. seje občinskega sveta v predlagani vsebini. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 11 članov občinskega sveta, od tega je 11 članov glasovalo 
ZA. 
Sklep JE BIL sprejet. 
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Tč. 3 – Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Rogašovci 
 
Ker ni bilo pripomb na zapisnik 7. redne seje občinskega sveta, je župan dal na  glasovanje 
 

S K L E P  št. 63 
 

Potrdi se zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Rogašovci  v zapisani obliki. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 11 članov občinskega sveta, od tega je 11 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet. 
 
 
Tč. 4 – Predlog Odloka o proračunu Občine Rogašovci za leto 2024 in potrditev Sklepa o javni 
razpravi o predlogu proračuna Občine Rogašovci za leto 2024 

Uvod k tej točki je podal župan Rihard Peurača in povedal, da bo občinski svet danes opravil prvo branje 
proračuna, splošne razprava bo objavljena na krajevno običajen način in bo trajala do 21. 1. 2024. V 
nadaljevanju je  izpostavil temeljne cilje proračuna občine za l. 2024, in sicer: 

Projekt Kanalizacija v romskem naselju Pertoča je dvoletni projekt in je že v izvajanju. V letu 2023 
so bila dela realizirana v višini 217.845,23 EUR. V predlogu proračuna za leto 2024 pa je predvidenih še 
335.655,49 EUR. Sofinanciranje Ministrstva za naravne vire in prostor znaša 251.234,50 EUR, ki jih 
pričakujemo v letu 2024. 
V letu 2024 je predvidena izgradnja 2. faze projekta Izgradnja športno rekreacijskega centra 
Rogašovci. Vrednost projekta znaša 636.166,95  EUR in se bo odvijal v dveh letih. V predlogu proračuna 
za leto 2024 je predvidenih 499.532,89 EUR. Za ta projekt se načrtuje sofinanciranje Fundacije za šport 
v višini 75.000,00 EUR in Ministrstva za vzgojo in izobraževanje v višini 250.000,00 EUR od tega 
200.000,00 EUR v letu 2024 in 50.000,00 EUR v letu 2025. 
Za obnovo in rekonstrukcijo lokalnih cest in javnih poti občina v letu 2024 namenja sredstva v višini 
584.920,53 EUR. Izvedla se bo izgradnja pločnika v Sv. Juriju in urejala se bo ulična razsvetljava. 
V predlogu proračuna se zagotavljajo tudi sredstva za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in 
podeželja v višini 55.000,00 EUR ter za spodbujanje razvoja malega gospodarstva v višini 26.000,00 
EUR.  
Občina nadaljuje s sofinanciranjem investicij Gasilske zveze Rogašovci in prostovoljnih gasilskih 
društev, za kar ima v letu 2024 namenjenih skupaj 180.547,00 EUR.  
Za sofinanciranje športnih programov in za investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov 
namenja občina v letu 2024 razen projekta Izgradnja športnorekreacijskega centra Rogašovci še 
95.000,00 EUR. 
Občina namerava v letu 2024 odkupiti stavbo nekdanje banke s pripadajočim zemljiščem. Rezervirana 
sredstva znašajo znaša 100.000,00 EUR. 
Občina bo tudi v letu 2024 nadaljevala s sofinanciranjem izgradnje malih  čistilnih naprav za 
gospodinjstva, kjer ni oz. ne bo možna priključitev na javno kanalizacijsko omrežje. V ta namen se 
predlaga 15.000,00 EUR.  
S proračunom za leto 2024 se zagotavljajo tudi sredstva nadaljnjo izdelavo Občinskega prostorskega 
načrta, sredstva za izdelavo okoljskega poročila, poplavno študijo ipd. 
 
Dodatne obrazložitve je podala Dragica Tomović, finančnica in povedala, da bo poleg že 
navedenega občina v letu 2024 s predloženim proračunom občanom in različnim družbenim 
skupinam zagotovila tudi: 

- sredstva za zagotavljanje zakonskih socialnih in drugih pravic kot doslej (pomoč na domu, 
subvencije, domsko varstvo, družinski pomočniki, zdravstveno zavarovanje občanov brez 
prejemkov…), 
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- sredstva javnim zavodom za nemoteno delovanje in za nujno investicijsko vzdrževanje, 
- nevladnim organizacijam financiranje na doseženem standardu, 
- sredstva za kmetijstvo, 
- sredstva za podjetništvo s poudarkom na zagotavljanju sredstev začetne investicije ter 

investicije v razširjanje dejavnosti in razvoj, 
- sredstva za izvajanje aktivne politike zaposlovanja (za javna dela, predvidoma za 8 oseb), 
- sredstva za vsakega novorojenca, 
- pomoč mladim družinam in mladim pri reševanju prvega stanovanjskega problema, 
- drugo. 

 

RAZPRAVA 

Andrej Kisilak je povedal, da je Odbor za gospodarske dejavnosti na svoji seji obravnaval nov predlog 
Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v OR ter med drugim 
določil tudi višino sredstev za posamezne ukrepe v višini 55.000,00 EUR, med katerimi je dodan nov 
ukrep Pomoč za plačilo zavarovalnih premij v višini 10.000,00 EUR. Odbor je obravnaval tudi nov 
predlog Pravilnika za podjetništvo in Pravilnika za turizem. Predlagana višina sredstev za razpis 
podjetništva je 26.000,00 EUR, za razpis turizma pa 3.000,00 EUR. 

V nadaljevanju je povedal, da bi bilo potrebno čimprej pristopiti k izvedbi oživitve projektov iz 
prejšnjega mandata Dajčev mlin in Kmečka iža. V kolikor bo Zavod za turizem, kulturo in prosti čas 
Goričko Sv. Jurij nadaljeval s svojo dejavnosti (glede na problematiko obstoja pošte), bi  lahko oživitev 
teh dveh znamenitosti izvedel zavod. ZTKP se je v letošnjem letu prijavil na razpis, v katerem so bila 
pridobljena sredstva, s katerimi so bile izdelane turistične kartice ponudnikov iz občine (zaenkrat 3 
kartice).  

Zanimalo ga je tudi, kako je z izgradnjo pločnikov. 

Župan je odgovoril, da je izgradnja odvisna od Direkcije RS za infrastrukturo in bi naj bilo po njihovem 
zagotovilu to narejeno v naslednjih dveh letih. Trenutno pa so prioriteta za obnovo in rekonstrukcijo 
dotrajani in poškodovani mostovi in tudi ceste. 

Milan Frčko in Suzana Bokan sta omenila projekt postavite označevalnih tabel v občini. 

Župan je povedal, da je bilo zelo malo oz. skoraj nič razpisov s strani države, tako da se občina ni mogla 
prijaviti za nobena dodatna sredstva za kakršnekoli nove projekte. 

Milan Frčko je vprašal, kako je z izgradnjo avtobusnega postajališča v Serdici! 

Župan je odgovoril, da bo izgradnja le-te v projektu, ki se bo izvajal v letu 2025. V nadaljevanju je župan 
izpostavil še skupni projekt sosednjih občin izgradnje kolesarske steze, katerega nosilec projekta je 
občina Kuzma. 

Drago Bertalanič je predlagal, da se naj v čim krajšem času pristopi tudi k obnovi oz. rekonstrukciji 
ceste med Ropočo in Motovilci, saj je le-ta že tudi v zelo slabem stanju. 

Alen Schwarz je vprašal, ali se kaj dogaja glede zgradbe Ljubljanske banke v Rogašovcih. Objekt bi bil 
primeren za marsikakšno dejavnost oz. namen, zato bi bilo primerno, da bi bila lastnik občina. 

Župan je odgovoril, da še ni bilo javnega razpisa in je potrebno počakati, da banka objavi javni natečaj. 
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Po končani razpravi je župan dal na glasovanje 

S K L E P  št. 64 
 

Občinski svet Občine Rogašovci  sprejme Sklep o splošni razpravi o predlogu proračuna 
Občine Rogašovci za leto 2024 tako, da bo Predlog Proračuna Občine Rogašovci za leto 2024 
na vpogled vsak delovni dan od 22.12.2023 do 21.1.2024. 
V času splošne razprave od 22.12.2023 do 21.1.2024 lahko obravnavajo predlog proračuna 
delovna telesa ter zainteresirana javnost. Pripombe k predlogu Proračuna Občine Rogašovci 
za leto 2024 se lahko pisno pošljejo županu do 21.1.2024. Ta sklep in predlog Proračuna 
Občine Rogašovci za leto 2024 se objavi na oglasni deski občine in na spletni strani občine 
http://www.obcina-rogasovci.si. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 11 članov občinskega sveta, od tega je 11 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet. 
 
 
Tč. 5 – Odlok o turistični in promocijski taksi 

Uvod je podala Marija Saje in  povedala, da je po prvi razpravi glede vsebine odloka na seji 
občinskega sveta, predlog odloka obravnaval tudi Odbor za gospodarske dejavnosti in podal 
nekatere spremembe in dopolnitve, ki so razvidne iz priloge h gradivu za današnjo sejo OS 
(predvsem višina in oprostitve turistične takse). 
 
Na predlagano vsebino ni bilo pripomb, zato je župan predlagal, da se sprejme 
 

S K L E P  št. 65 
 

Občinski svet Občine Rogašovci  sprejme Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini 
Rogašovci v 1. obravnavi. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 11 članov občinskega sveta, od tega je 11 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet. 
 
Glede na to da, v razpravi ni bilo nobenih pripomb predlagam, da se Odlok o turistični in 
promocijski taksi v Občini Rogašovci sprejme tudi v 2. obravnavi zato dajem na glasovanje  
 

S K L E P št. 66 
 

Občinski svet Občine Rogašovci  sprejme Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini 
Rogašovci v 2. obravnavi. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 11 članov občinskega sveta, od tega je 11 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet. 
 
 
 

 

http://www.obcina-rogasovci.si/
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Tč. 6 – Odlok o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo v Občini 
Rogašovci 
 
Marija Saje, direktorica OU je podala obrazložitev glede sprejema tega odloka in povedala, da 
zavezanec za plačilo koncesijske dajatve je koncesionar, to je Lovska družina, ki gospodari z loviščem. 
Koncesijska dajatev se plačuje (državi) letno. Osnova za izračun koncesijske dajatve je petletno 
povprečje letnih prihodkov od dejavnosti gospodarjenja z loviščem (prihodek od prodane divjačine in 
prihodek iz lovnega turizma) v zadnjih petih letih. Koncesijska dajatev za posamezno lovišče znaša 
najmanj 10 odstotkov od povprečnega prihodka, ki ga za posamezno lovišče za koncesijsko obdobje 
izračuna Zavod za gozdove Slovenije, ki je nosilec načrtovanja in spremljanja stanja divjadi. Na območju 
Občine Rogašovci so tri lovišča in sicer, Rogašovci, Radovci in Cankova in Lovske družine teh lovišč so 
koncesionarji, ki imajo podpisano koncesijsko pogodbo za trajnostno gospodarjenje z divjadjo in so 
upravičene do pridobitve obravnavnih namenskih sredstev. Na letni ravni Občina Rogašovci iz naslova 
koncesijske dajatve dobi cca. 1000 EUR. 
 
Ker ni bilo nobenih pripomb,  je župan dal na glasovanje  
 

S K L E P št. 67 
 

Odlok o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo v Občini 
Rogašovci v 1. obravnavi. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 11 članov občinskega sveta, od tega je 11 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet 
In 

S K L E P št. 68 
 

Odlok o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo v Občini 
Rogašovci v 2. obravnavi. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 11 članov občinskega sveta, od tega je 11 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet. 
 
Tč. 7 – Končno poročilo Nadzornega odbora Občine Rogašovci za leto 2022 
 
Predsednica Nadzornega odbora Andreja Šinko Gider je podala povzetek pripravljenih poročil 
glede nadzora poslovanja občine in nekaterih društev v občini. Povedala je, da pri nadzoru ni 
bilo ugotovljenih nobenih nepravilnosti in da tako občina kot društva delujejo v skladu z 
zakonom. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje 
 

SKLEP št. 69 
 

Občinski svet Občine Rogašovci se je seznanil s končnim  poročilom nadzornega odbora 
Občine Rogašovci za leto 2022. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 11 članov občinskega sveta, od tega je 11 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet 
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Tč. 10 – Pobude in vprašanja 
 
Podžupan Jožef Mencigar je povedal, da je bil objavljen razpis za podajo predlogov za podelitev 
priznanj in nagrad v OR, te pozval člane občinskega sveta, da v kolikor imajo predloge, da jih 
posredujejo komisiji. 
 
V nadaljevanju je povedal, da se je po pooblastilu župana udeležil 1. konstitutivne seje Sveta 
ustanoviteljic Javnega zavoda Zdravstvenega doma Murska Sobota, kjer je med drugim bila dr. Edith 
Žižek Sapač potrjena za direktorico ZD za naslednje mandatno obdobje. 
 
Tč. 11 – Razno 
 
Župan je člane občinskega sveta seznanil z naslednjimi tekočimi zadevami: 

- cestni odseki, ki so bili uničeni v času izgradnje vodovoda, se sanirajo, oz. se bo sanacija 
nadaljevala, v kolikor bodo primerne vremenske razmere, obnova in rekonstrukcija ostalih cest 
v občini pa bo izvedena v letu 2024, 

- pozval je člane občinskega sveta, da apelirajo oz. pozivajo občane, ki še niso podpisali pogodb 
o priključitvi na vodovod, da pridejo na občinsko upravo in podpišejo pogodbo, saj se je 
priključevanje že začelo, 

- dne 20. 12. 2023 je bil sestanek na DRSI s tekočimi temami: v letu 2024 bo zaključen odkup 
zemljišč za projekt izgradnje pločnikov in kolesarske steze  Nuskova-Sotina, z deli pa bi se 
pričelo v l. 2025, prednostno bodo sanirani trije mostovi v občini. 
 
 

 
Seja je bila končana ob 19.30 uri. 
 
Zapisala                  Župan občine 
Simona Janič                                                       Rihard Peurača 
 
 
Zapisnik je bil zaključen s sklepom številka 69. 
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